
Date (Day 日/ Month 月/ Year 年)

Overseas ATM Withdrawal Limit Activation/Modification/
Cancellation Form  海外自動櫃員機提款限額啟動／更改／取消表格

(for Business Debit Card / Company ATM Card / Company Credit Card Only
只適用於商業扣賬卡／商業櫃員機卡／商業信用卡）

Note 注意：

1. Please complete in Block Letters and tick where applicable. 請用英文正楷填寫，並在適當的地方加上剔號。
2. Information with shading must be completed. 陰影部分的資料必須填寫。
3.   Amendment instruction will supersede previous instruction placed. 更改指示將取代以前設定的指示。
4. #  a. Instruction placed on or before 1 Mar 2013, Activation Start Date should be within 6 months from 1 Mar 2013.

   於 2013 年 3 月 1 日或以前的指示，啟動開始日期必須設定為 2013 年 3 月 1 日起計 6 個月內。
b. Instruction placed after 1 Mar 2013, Activation Start Date should be within 6 months from application date.

於 2013 年 3 月 1 日以後的指示，啟動開始日期必須設定為申請日期起計 6 個月內。
5. ^  Activation End Date should be within 12 months from Activation Start Date or you may choose “Until Further Notice”.

啟動終止日期必須設於從啟動開始日期起 12 個月內或可選擇「直至另行通知」。
6.   Business Debit Card/Company ATM Card customer request should be signed by Authorised Signor only if this form is submitted through mailed in.

若此表格經郵寄提交，商業扣賬卡／商業櫃員機卡戶口客戶指示只可由「授權簽署人」簽署。
7. Please return your completed form either (1) by mail to “The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, P O Box 72677, Kowloon Central

Post Office, Kowloon, Hong Kong”, or (2) by visiting your nearest HSBC Branch. Your request will normally be processed within 3 working days (excluding
Saturday, Sunday and public holiday) upon receipt of your form.
請將已填妥的表格（1）寄回九龍中央郵政局郵政信箱 72677 號「香港上海滙豐銀行有限公司」收，或（2）交回就近滙豐分行。在一般情況下，本行將在收到您的申請
表後三個工作天內（不包括星期六、日及公眾假期）處理您的申請。

8. For Business Account Customer, if you encounter any problem filling in this form, please contact HSBC Business Phonebanking Hotline on (852) 2748 8288.
商業戶口客戶如於填寫表格有任何疑問，歡迎隨時致電滙豐中小企業電話理財熱線（852）2748 8288。

The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited 香港上海滙豐銀行有限公司 ATM145-m (240223) W

Type of Instruction and Details 申請類別及詳細資料

Cardholder’s Full Name 
持卡人全名

Contact Telephone No.
聯絡電話號碼

Card Number 
卡號碼

Card Issue Number
發卡編號

 Instruction
指示   Activate/Modify 啟動／更改       Cancel 取消

(Year 年/ Month 月/ Day 日)

OR
 或

Until Further Notice 直至另行通知

# Activation Start Date
啟動開始日期

^ Activation End Date
啟動終止日期

Overseas ATM Daily Cash 
Withdrawal Limit
(including Cash Advance)
海外每日提款限額
（包括現金透支）

  100% of Daily
  Withdrawal Limit  
  每日提款限額的100%

Maximum ATM Daily Withdrawal Limit for different card types (include ATM cards and 
credit cards) 不同類別的自動櫃員機卡及信用卡的最高每日提款限額：

HKD 港幣 10,000 元

HKD 港幣 20,000 元

Company Credit Cards 商業信用卡

Business Debit Card 商業扣賬卡

Company ATM Card 商業櫃員機卡  Customised limit between HKD1,000 to HKD20,000
自訂提款上、下限由港幣 1,000 元至港幣 20,000 元

   50% of Daily
         Withdrawal Limit  
         每日提款限額的 50%

Requested by 申請人

 Requested by 申請人 Authorised Signor 授權簽署人  Cardholder 持卡人

Customer Name 客戶名稱

For Bank Use Only  銀行專用

 ID
         Checked   OR    Signature

         Verified
Initial

Branch Chop and Authorised Signature

Signature Number: 

Authorised Signature  授權簽署

X

(Year 年/ Month 月/ Day 日)

WCAS IQA 
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